
Dag og år: Blad nr.

SLANGERUP KOMMUNE 
SEKRETARIATET den 9/1-1980.

ØKONOMIUDVALGET indkaldes herved til møde tirsda: 
den 15. januar 19 8o kl^ o 8 joo på borgmesterens kon
tor, med følgende dagsorden:

Fraværende:

15. januar 198o. 166.
Formandens
initialer:

1. Orientering og efterretning.

a) Hovedstadsrådet fremsender skrivelse ved
rørende ansøgning fra Hovedstadsfonden i 
198o m.v.

b) Kommunernes Landsforening fremsender skri
velser vedrørende:
"Kommunernes Landsforenings konsulentbistant 
på daginstitutionsområdet".

"Vederlagsfri brug af amtskommunale gymna
sier til fritidsundervisning".

"Borgernes mulighed for at få adgang til 
at få udskrifter fra EDB-register"

c) Kollektiv Trafikforbund fremsender skrivelse 
vedrørende HT’s buskonstruktioner.

d) Hovedstadsrådet fremsender budget for 198o. -

e) Socialudvalget fremsender orientering, ved
rørende tilskud m.v. til legestuer.

f) Diverse cirkulæreskrivelser, bekendtgørel
ser m.v.

2. Kommunernes Revisionsafdeling 
fremsender beretning om revision af Slangerup 
kommunes boligsikringsregnskab for året 19 7 8. 
Beretningen har ikke givet anledning til be
mærkninger .
Socialudvalget er orienteret på møde den 17.
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december 1979«
(oo.ol K o7).

Ansøgning om anlægsbevilling.
(j.nr. oo.ol 0 o5).

06 Administration og planlægning. 
22 Fælles funktioner, 
ol Administrationsbygning.
3 Anlæg.

Informationskontor i hall.

3 . f X J lp U .  p JliA .

i

Ansøgning om anlægsbevilling . kr. 9.ooo,- 
Tidl. meddelt bevilling - o,-
Bevillingen udgør herefter ialt kr. 9.ooo,-

Projektet er opført i revideret investerings
oversigt af aug. 1979 således:

1979 198o
0 0

Starttidspunkt Sluttidspunkt 
februar 198o februar 198o

Begrundelse for ansøgningen:
Informationskontoret, der iflg. vedlagte teg
ning placeres i rådhusets hall, tænkes anvendt 
for telefonomstillingen og til information for 
publikum. Herved opnås dels at publikum kan få 
en bedre information og dels at det nuværende 
lokale, hvor omstillingen idag er placeret, 
frigøres til terminal- og maskinrum.

Finansiering: Beløbet vil eventuelt kunne fi- 
nansieres af det afsatte .rådighedsbeløb på 1 
mill. kr. vedrørende ny administrationsbygning

Olie- og kemikalieaffald. ^ . C X /\y \X p  ø s
Fællesudvalget for modtagestationen i Hille- 
rød anbefaler at Stenløse kommune tilsluttes

1





Fredag:
Kl. o6,3o - lo,3o Arbejdstid (drikkepause fra

08.45 - o9,oo).
" lo,3o - ll,oo Middag.
11 ll,oo - 13,00 Arbejdstid (drikkepause fra

08.45 - o9 ,oo).
Ud over normal arbejdstid fører kloakfolkene på_ 
skift tilsyn med renseanlæg og pumpestationen 
lørdag fra 08,00 - 1 1 ,3o (drikkepause £ time). 
Samarbejdsudvalgets ledelsesrepræsentanter har 
tilkendegivet at omlægningen må være betinget 
af at frokost/middagspauserne holdes på arbejds
stedet eller i Slangerupgårds forkoststue el
ler Slangerup rensningsanlæg, herudover kan 
folkene spise hjemme, såfremt de benytter eget. 
køretøj til og fra bopælen.
Personalechefen indstiller at de nye arbejds
tider tiltrædes på de betingelser som er stil
let af ledelsesrepræsentanterne.
(81.1o G ol).

Torveplads.
Teknisk udvalg indstiller, at byrådet bemyndi
ger en torveforening til at bestyre torvesta- 
depladserne på p-pladsen Kongensgade 27, og at 
torveforeningen bestyrer pladsen ud fra nogle 
regulativmæssige bestemmelser, der i forvejen 
skal være godkendt af byrådet.
(o5.o6.ol G ol).

Qua sQ -

>oL2 \

Fælles bedriftssundhedstjeneste.
I henhold til arbejdsmiljølovgivningen skal 
kommunen oprette en bedriftssundhedstjeneste 
for det kommunale kloak- og renovationsvæsen. 
Kommuneforeningen har efter samråd med SID, 
Embedslægeinstitutionen og Amtskommunen frem
sat forslag til en fælleskommunal bedrifts-



Dag og år:

15.
sundhedstjeneste ved fremsendelse af udkast 
til "Vedtægt for bedriftssundhedscenter" samt
"Tiltrædelsesvedtægt", således at kommunen kan _________
opfylde lovens krav ved at tilslutte sig et 
fælles bedriftssundhedscenter. Kommuneforenin
gen har anmodet om byrådets principielle til
trædelse og henledt opmærksomheden på, at kom-,_________
munens sikkerhedsorganisation skal afgive ind
stilling i sagen, hvilket forventes at ske på 
et møde den lo. januar 198o.
Det foreslås, at økonomiudvalget indstiller ti;._________
byrådet, at kommunen tiltræder principperne i 
"Vedtægt for bedriftssundhedscenter" samt "Til • 
trædelsesvedtægt".

januar 198 0.
Blad nr.

168.
Formandens
initialer:

tå

(81.11 G ol).

9.

lo.

Boligsikringsrestance♦
Ansøgning om eftergivelse af boligsikringsre
stance oprindelig gæld kr. 4.3oo, nu nedskre
vet til kr. 3.ol3,oo.
Socialudvalget indstiller til økonomiudvalget 
at boligsikringsgælden eftergives.

Energibesparende foranstaltninger.

a) Vej- og stibelysning.
I sit møde den 28. november 1979 vedtog byrå
det, at lade teknisk udvalg genbehandle spørgs 
målet om slukning af vej- og stibelysningen af 
energisparehensyn.
NESA har oplyst, at belysningen på kommuneveje

k J *. *2 <a 7-3
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kan slukkes f.eks. i tiden fra kl. l,oo til kl 
5,oo medens vejbelysningen på amts- og stats
veje opretholdes i hidtidigt omfang. Udgifter 
ved denne ændring vil være 44.493 kr. og den 
årlige energibesparelse 135.4oo kWh (pt.
76.847 kr.). Politimesteren har i skrivelse af 
13. december 1979 meddelt, at han ikke har ind 
sigelser mod dette.
Teknisk udvalg indstiller, at belysningen på 
kommunale veje og stier slukkes fra kl. l,oo 
til kl. 5,oo. (Et medlem stemte imod).

b) Termodugshal over Slangerup Svømmebad.
Den nuværende boblehal over Slangerup Svømme
bad medfører et betydeligt varmetab p.g.a. 
ringe isoleringsevne. Dansk Kedelforening har 
i skrivelse af 21. december 1979 meddelt, at 
svømmebadets energiforbrug skønsmæssigt kan 
nedsættes med 25% (svarende til 65.ooo kr. - 
7o.ooo kr. i 198o) hvis man istedet for den nu 
værende boblehal anskaffer en såkaldt termo
dugshal. Udgiften herved vil være ca. 29o.ooo 
kr, hvoraf der muligt kan opnås et statstil
skud for energibesparende foranstaltninger på 
3o% af anskaffelsessumen excl. moms.
Slangerup Svømmebad har i skrivelse af 11. ok
tober 1979 bedt byrådet overveje at finansiere 
indkøbet af den ny hal.
Teknisk udvalg indstiller, at kommunen, af e- 
nergibesparende hensyn, sørger for udskiftning 
af den eksisterende hal med en termohal, som 
foreslået af svømmebadet (et medlem stemte i- 
mod).
Forvaltningen bemærker, at kulturelt udvalgs 
udtalelse vedrørende projektet, herunder stil
lingtagen til bevillingssprøgsmålet bør fore
ligge, før sagen afgøres.
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1 1 .

12.

Oprettelse af et fælleslegat til sociale for
mål.
Kommunen administrerer bl.a. 18 små legater 
til sociale formål. I skrivelse af 11. januar 
1974 har justitsministeriet opfordret landets 
kommunalbestyrelser til at sammenlægge små le
gater med fællesformål for at nedbringe admi:^ . 
nistrationsudgiften. Der er derfor udarbejdet 
udkast til "Fundats for Fælleslegat til socia
le formål i Slangerup kommune" i overensstem
melse med et udkast fra Socialministeriet, der 
skal godkende sammenlægningen. Udkastet omfat
ter alle de kommunalt administrerede sociale 
legater.
For yderligere at mindske administrationsud
gifterne kunne man foreslå Socialministeriet, 
at de små legaters små og lavt forrentede ob
ligationer sælges,
at de små legaters bankbøger hæves og, 
at der for dette provenue købes obligationer 
med et stort pålydende og høj rente, således 
at der kun skal klippes et begrænset antal ku
pons.
Socialudvalget indstiller, at legaterne sam
menlægges som foreslået.

(16.27 P 21).

An sø gning om tillægsbevilling.
(j.nr. 18.o9 0 o2).
o3 Undervisning og kultur.
25 Fritidsundervisning m.v.
26 Kommunale støtteordninger udenfor fritids

loven .
1 Drift.

lo Øvrige støtteordninger - kulturelle for
mål. kr. 54.5oo

ÅR Bevilling Tidl. givne Forventet 
iflg.budget tillægsbev. årsforbrug

198o I09.000 o 163.5oo

Dag og år:

15. januar 1980.
Blad nr.

169-
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Økonomiske konsekvenser i overslagsårene: 
Bør medtages i budgettet fremover.

Begrundelse for ansøgningen:
Ansøgning fra Slangerup Svømmebad om a ’conto 
tilskud for regnskabsåret 1 9 7 9, for at kunne 
betale terminsydelse rettidigt.

Financiering:
Kulturelt udvalg kan ikke anvise financiering.

Kulturelt udvalg anbefaler ansøgningen og an
søger samtidig om tillægsbevilling på 5A.ooo 
kr. vedr. kontoen for kulturelle formål 
326 oo 060-0I.

(I8.09 0 o2 ).

13. Vedr. "Regina" teatret.

Under henvisning til økonomiudvalgets beslut
ning af 18/9-1979 om nedsættelse af huslejen 
for Regina Teatret til kr. 5oo,- pr. måned ind
til I/I-I980, anmodes udvalget om at tage stil
ling til en eventuel forsat nedsættelse af hus 
lejen.
Det kan oplyses, at biografens driftsresultat 
ikke er blevet bedre bl.a. på grund af de sti
gende oliepriser.
Kulturelt udvalg anbefaler en nedsættelse af 
huslejen, gældende for finansåret 1980.

(2o.oo 0 49)•

lå. Pasningsordning. 
a) Kulturelt udvalg indstiller at pasningsord

ningen på Uvelse skole overflyttes til in-
å* X

7

-^ L A ^ C > ( \ jn  Æ r



spektørboligen i skoleåret 1980/8I under 
forudsætning af at denne er ledig.

b) Kulturelt udvalg indstiller at de kommende 
1. klasser i Uvelse skole skal have adgang 
til pasningsordningen. Der foretages en un
dersøgelse om behovet for pasning af 2. kla 
seelever, og såfremt det ikke udløser ekstr^ 
ordinære udgifter i forhold til budgettet 
for 198o anbefales det, at disse også skal 
have adgang til pasningsordningen.

(17.05 G ol).

15. Skoleplan
pr. 1. august 1979. 
Skolekommissionen anbefaler. 
Kulturelt udvalg anbefaler.

Dag og år:

15. januar 1980.
Blad nr.

1 7 0 .
Formandens
initialer:

(17.oo P 15)

16. Undervisningsplaner 
pr. 1. august 1979. 
Skolekommissionen anbefaler. 
Kulturelt udvalg anbefaler.

(17.oo P 15)

l(p .
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17.

18.

Ansøgning om forlænget orlov.
Socialrådgiver ansøger om 1
måneds orlov fra sin stilling som overenskoms 
ansat socialrådgiver i forlængelse af hendes 
barselsorlov, i tidsrummet fra den 29. januar 
198o til den 28. februar 198o.
Redegørelse;

har været ansat i social- og 
sundhedsforvaltningen siden den 4/7-1977, førs 
som vikar og siden 1/2-1978 som fastansat so
cialrådgiver på 3o timer pr. uge.
Arbejdstiden har siden den l/lo-1978 været 4o 
timer pr. uge.

M .____  (s l s z d L .
t-

har haft barselsorlov siden 
den 23/lo-1979 og skulle tiltræde sin stilling 
igen efter 14 uger, d.v.s. den 29. januar 198o7 
Begrundelse for ansøgningen fremgår af brev af- 
8/l-198o.
Overenskomstgrundlag:
Aflønning og ansættelsesforhold sker efter o- 
verenskomst for ikke-tjenestemandsansatte so- - 
cialrådgivere, som ikke hjemler ret til orlov. 
Byrådet kan dog bevilge orlov uden løn og op
tjening af anciennitet.
Indstilling:
Under hensyntagen til socialinspektørens anbe
faling og den korte varighed foreslås, at

bevilges tjenestefrihed i 1 må
ned uden løn og uden optjening af anciennitet.-

(81.3o G ol).

Normering af skoledirektør, 
a) Iflg. Undervisningsministeriets cirkulære 

af 16/lo-1979 kan kommunen med mindst lo.ooi

o  4  /  . ( A ( u _

indbyggere eller 1.5oo skoleelever, norme
re en stilling som skoledirektør. 
Skolekommissionen indstiller, at der norme-



res en skoledirektørstilling pr. 1. august
198o.

Kulturelt udvalg indstiller at der oprettes 
en stilling som skoledirektør. Stillingen 
ønskes ikke opslået ledig idet det anbefa
les at ledende skoleinspektør opnormeres.

b) Såfremt byrådet godkender kulturelt udvalgs 
indstilling anmodes om, at stillingen som 
skoleinspektør opslås ledig ved Uvelse sko
le.

(81.ol:17.oo P 21).

1 9 . Normerin ssa vedrørende socialforvaltningen.
I budgettet for 198o er medtaget en personale
udvidelse på 3 stillinger:
1 fuldmægtig 
1 assistent 
1 assistent.
I forbindelse med budgetlægning for 198o blev 
der ansøgt et antal normeringer til socialfor
valtningen i 198 0. Af de ansøgte normeringer 
godkendte byrådet, at der på budgettet blev op 
taget 3 fuldtidsstillinger svarende til 12o ti 
mer ugentlig.
I forbindelse med indførelse af central plads
anvisning og administration af Bakkebo børne
have samt beskyttede boliger, har byrådet god
kendt, at der oprettes en fuldtids stilling 
til varetagelse af disse arbejdsopgaver.
For at tilgodese så mange arbejdsopgaver så 
godt som muligt gennem den resterende norme
ring (80 timer) foreslås det,' efter samråd med 
personalet i socialforvaltningen, at timerne 
fordeles således:
1 fuldtids sagsbehandler Ao timer
børnetilskud og familieyderlser 6 timer
sekretær for sagsbehandlere op 
til fuldtid, nu 26 timer 1 A timer
sekretær for sagsbehandling vedr. 
hjælpemidler, dagpenge samt sags
behandling vedr. pensioner 2o timer
Ugentlig 80 timer
Stillingen som sagsbehandler blev ved budget-

Dag og år:

15. januar 1980.
Blad nr.

171.
Formandens
initialer:
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lægningen optaget som en fuldmægtigstilling, 
men da socialforvaltningen er vidende om, at 
Kommunernes Lønningsnævn ikke for tiden god
kender stillinger som leder af rådgivergrup
per i en kommune af Slangerup størrelse, som 
fuldmægtig, søges stillingen blot normeret som
en almindelig sagsbehandlerstilling. Rådgiver
gruppen vil så fortsætte som hidtil uden en 
formel leder, men med en af sagsbehandlerne son 
koordinator for gruppens administrative funk- - 
tioner. Det skal tilføjes, at denne ordning f o r  
tiden fungerer meget tilfredsstillende. 
Ovennævnte stillinger søges normeret til be
sættelse 1. april 198o.
Under henvisning til ovenstående indstiller 
personalechefen, at de ansøgte normeringer 
godkendes.

(81.ol:16.oo G ol).

2o.

21.

22.

Telefongodtgørelse.
Skatteinspektøren, Socialinspektøren, kommu
nebogholder samt fuldmægtigen i kulturel for
valtning søger om telefongodtgørelse for brug 
af privat telefon i kommunal tjeneste. 
Personalechefen indstiller at de pågældende 
ydes telefonabonnement + 25,- kr. for samta
ler.

(81.2o G ol).

Diverse personalesager.

&  c f C * / ' S ?  c r G S o f

Eventuelt. , ^

Mødet slut kl.// .

Efter mødet vil der blive serveret en lettere

/
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anretning.


